



台電工程月刊

MONTHLY JOURNAL OF TAIPOWER'S ENGINEERING

第 851 期 108 年 7 月號

Vol.851 July 2019

再生能源：

「DNV-RP-J101 遙測方法評估」對於光達應用於驗證台灣離岸風場的
適用性評估 王建富 等.....(1)

#26 離岸風力廠址風能評估及驗證..... 林武煌 等.....(10)

輸變電：

台北供電區營運處氣候變遷調適研究..... 蔡顯修 等.....(28)

電力變壓器突入電流與故障電流之辨識 周旻賢 等.....(47)

化學與材料：

沸水式反應器起動過程之組件材料腐蝕行為研究 葉宗洸 等.....(56)

資訊與電腦：

電業資料治理策略研究..... 李漢申 等.....(81)

其他：

減少表燈用戶夏季尖峰用電群眾外包創意之研究 張宇昊 等.....(93)

誠信	關懷	服務	成長
Integrity	Caring	Service	Growth



台灣電力公司編印



MONTHLY JOURNAL OF TAIPOWER'S ENGINEERING

Vol.851 July 2019

RENEWABLE ENERGY :

- Evaluation of Applicability of “DNV-RP-J101 Remote Sensing for Wind Energy Assessment” to Verification of Wind Energy for Offshore Wind Farm in Taiwan Wang, Chien-Fu et al. (1)
- Wind Energy Assessment and Verification of Offshore Wind Site #26 Lin, Wu-Huang et al.(10)

TRANSMISSION AND TRANSFORMATION :

- A Study of Climate Change Adaptation Strategies on Taipei Power Supply Branch Tsai, Hsien-Shiow et al.(28)
- Recognizing Power Transformer Inrush Current or Internal Fault Current Chou, Min-Hsien et al.(47)

CHEMISTRY AND MATERIAL :

- Evaluation of Corrosion Behavior of Structural Materials in Simulated BWR Environments under Startup Conditions Yeh, Tsung-Kuang et al.(56)

INFORMATION AND COMPUTER :

- The Strategy and Planning of Data Governance for Taiwan Power Company Li, Han-Shen et al.(81)

OTHERS :

- Creative Crowdsourcing Research of the Summer Peak Electricity Consumption Reduction for Lighting Service Customer Chang, Yu-Hao et al.(93)



GPN : 2003700005
定價 : 新台幣100元